

## Jennifer SHIELDS, USA



### Trainer's Profile

Jennifer Shields has worked as a primary teacher trainer for Association Montessori Internationale for the past seven years. Jennifer trains teachers at Loyola University Maryland at the Washington Montessori Institute. All her students at WMI earn both an AMI diploma and a Masters of Education.

Jennifer holds both the AMI Primary and Assistants to Infancy diplomas. Jennifer earned a B.A. in English Literature from Georgetown University and an M.Ed. from Cleveland State University.

Before becoming a teacher educator, Jennifer worked for over fifteen years in Montessori schools as a teacher, assistant, and administrator. She is an examiner and consultant for AMI and presents at workshops and conferences locally and worldwide. Jennifer loves observing in classrooms, coaching teachers and teacher trainees, and spreading the insights made by Dr. Montessori. She also delights in her own three young adult children, and in her wonderful husband. She likes to hike (especially with her German shepherd), read novels and newspapers, and cook vegetarian meals.

### Profil de la Formatrice

Jennifer Shields est formatrice d'éducateurs 3-6 ans pour l'Association Montessori Internationale depuis 7 ans. Elle enseigne dans l'Institut Montessori Washington, à l'Université Loyola du Maryland. Les diplômés de cet Institut reçoivent à la fois un diplôme AMI et un Masters en Education.

Jennifer possède un diplôme d'Éducatrice AMI 3-6 ans et un diplôme d'Assistant 0-3 ans. Elle a aussi un B.A. en littérature anglaise de l'Université de Georgetown et un Masters en Education de l'Université de l'Etat de Cleveland.

Avant de devenir formatrice, Jennifer a travaillé pendant plus de 15 ans dans des écoles Montessori comme assistante, éducatrice, et administratrice. Elle est aussi assesseure pendant les examens, consultante pour l'AMI et donne des conférences et des workshops au niveau local et international. Jennifer adore observer dans les classes, pour coacher les enseignant(e)s et stagiaires et dispenser les enseignements du Dr Montessori. Elle est comblée par ses 3 enfants jeunes adultes, et son merveilleux mari. Elle aime les ballades (en particulier avec son chien, un German Shepherd), lire des romans et des quotidiens, et cuisiner des plats végétariens.